Walking with God and dealing with Sin 与神同行与对付罪

Tony Jenner

Output

Description:

Tony Jenner

Tony Jenn

Relationship and Expectations 关系与期望

• My Relationship with my Hairdresser 我与理发师的关系

• My Relationship with Rachel my wife 我与妻子雷切尔的关系

God's Expectations 神的期望

- Does God care how we live? 神在意我们怎样生活吗?
- Does God have expectations of his people? 神对他的子民有期望吗?
- What is required of those in relationship with him? 他对那些与他有关系的人有什么要求?

God is light; in him there is no darkness at all. 神就是光,在池里面毫无黑暗。

(1 John 1:5 约翰一书1:5)

False View #1 It doesn't matter how I live

错误观念1: 我怎么样生活都没关系

If we claim to have fellowship with him and yet walk in the darkness, we lie and do not live out the truth. 我们若说是与神相交,却仍在黑暗里行,就是说谎话,不行真理了。

(1 John 约翰一书1:6)

False View #1 It doesn't matter how I live

错误观念1: 我怎么样生活都没关系

But if we walk in the light, as he is in the light, we have fellowship with one another, and the blood of Jesus, his Son, purifies us from all sin.

我们若在光明中行,如同神在光明中,就彼此相交,他儿子耶稣的血也洗净我们一切的罪。

(1 John 约翰一书1:7)

False View #2 I don't sin, I do good things

错误观念2: 我不犯罪,我做好事

If we claim to be without sin, we deceive ourselves and the truth is not in us.

我们若说自己无罪,便是自欺,真理不在我们心里了。

(1 John 约翰一书1:8)

False View #2 I don't sin, I do good things

错误观念2: 我不犯罪,我做好事

If we confess our sins, he is faithful and just and will forgive us our sins and purify us from all unrighteousness.

我们若认自己的罪,神是信实的,是公义的,必要赦免我们的罪,洗净我们一切的不义。

(1 John 约翰一书1:9)

False View #3 I'm not a sinner, I'm a good person 错误观念3: 我不是罪人,我是个好人

If we claim we have not sinned, we make him out to be a liar and his word is not in us.

我们若说自己没有犯过罪,便是以神为说谎的,他的道也不在我们心里了。

(1 John 约翰一书1:10)

Final word of purpose and comfort 结语并安慰

My dear children, I write this to you so that you will not sin. But if anybody does sin, we have an advocate with the Father—Jesus Christ, the Righteous One. ² He is the atoning sacrifice for our sins, and not only for ours but also for the sins of the whole world.

我小子们哪,我将这些话写给你们,是要叫你们不犯罪。 若有人犯罪,在父那里我们有一位中保,就是那义者耶稣 基督。他为我们的罪做了挽回祭,不是单为我们的罪, 也是为普天下人的罪。

(1 John 约翰一书2:1-2)